



WISDOM KINDERGARTEN / WISDOM INTERNATIONAL PLAY SCHOOL

慧中幼稚園·慧中國國際幼兒園

2/F, PODIUM D OF TOWERS 15-16, RIVERA GARDENS, TSUEN WAN, NEW TERRITORIES.

新界荃灣海濱花園 15-16 座平台 D 2/F TEL: 2406 7270

Notice No. 29

26th February 2021

Dear Parents,

Maintaining oral hygiene is essential to the healthy growth and development of children. Children should start maintaining a proper teeth-brushing habit in early childhood in order to have good oral health. In order to encourage children to have a good oral health, our School will participate in the "Brighter Smiles for New Generation 2020-2021 Oral Care Activity" held by the Health Department. The activity aims to promote teeth-brushing habits through joint participation from the parents and children.

The activity will last for twelve weeks from 1st March 2021 to 23rd May 2021. During this period, you are kindly requested to encourage your child to brush his/her teeth both in the morning and at night everyday, and to record your child's tooth-brushing activities accordingly. To promote the activity more effectively, we have enclosed a Student Oral Care Record Book, "Brighter Smiles for New Generation 2021-2020" Stickers (including "Snacks Bag" Stickers, "Drink Water" Stickers and "Dental Check-up" Stickers) and "Children's Fluoride Toothpaste" Film. Please watch the Online Picture Books together with your child. You are requested to record your child's teeth-brushing and smart diet in the record book every day, help your child to brush his/her teeth every night and to hand-in the weekly record sheet to the class teacher for checking every Monday. Our teacher will assess the performance of the student and parents and place the appropriate merit stamp on the scoreboard. Upon completion of the entire activity, every child will be awarded with "Oral Care Tips" booklet and an extra gift. You are also invited to join the "3 · 20 World Oral Health Day" activity shown in pages 14 to 17, and make a greeting card for classmates or relatives between 1st March 2021 and 20th March 2021.

In addition to promoting good oral hygiene, the above activities also enhance the relationship between you and your child. We would appreciate your kind support and participation in the activities.

Yours sincerely,
Wisdom Kindergarten / Wisdom International Play School

Rainbow Tong

Principal: Rainbow Tong

通告(二十九)

親愛的家長:

保持口腔衛生有助健康成長，故小朋友從幼時起，便應養成良好的刷牙習慣，促進口腔健康。為培養小朋友養成上述良好的衛生習慣，本校將參與衛生署推行之「陽光笑容新一代 2020-2021 家校護齒」活動，讓家長與小朋友共同參與，增進親子關係及幫助小朋友養成良好的刷牙習慣。

該活動為期十二個星期，由2021年3月1日至2021年5月23日。期間，請家長鼓勵 貴子弟每日早晚刷牙一次，並記錄其刷牙習慣。為更有效地進行是項家校護齒活動，現隨通告附上學生護齒記錄手冊、「陽光笑容新一代2020-2021」貼紙(內有零食袋貼紙、喝清水貼紙及檢查牙齒貼紙)及「補刷牙齒」靜電貼。請家長與 貴子弟一起觀看網上護齒動畫。此外，家長必須每天在手冊內記錄 貴子弟的刷牙及飲食習慣，每晚替 貴子弟補刷牙及於記錄手冊內填寫刷牙及自律飲食記錄表，並於每星期一把記錄表交給班主任檢查。班主任將會分別評估學生及親子刷牙活動的表現，然後根據表現記錄在學校之龍虎榜上。完成整個活動後，學生將獲頒發「護齒小秘笈」及獎品，以示獎勵。此外，請家長與孩子一起參與記錄手冊內第14-17頁之「3 · 20世界口腔健康日」活動，並於2021年3月1日至2021年3月20日期間製作及送贈心意卡給同學或親友。

上述活動不但可培養小朋友養成良好的口腔衛生習慣，亦可增進親子關係，請家長多多支持。

慧中幼稚園·慧中國國際幼兒園



校長：湯彩虹

二零二一年二月二十六日